
PROTOKÓŁ NR XXIV/04

XXIV sesji Rady Miasta Bolesławiec odbytej w dniu 29 września 2004 r. w 
Sali  Rajców  Ratusza  –  Rynek  41,  II  p.  pod  przewodnictwem  radnego 
Stanisława Małkowskiego – Przewodniczącego Rady Miasta.

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00
Sesję zakończono o godz. 17.00

Ustawowy skład Rady – 21 radnych

Obecnych wg listy obecności było 21  radnych

Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Piotr Roman - Prezydent Miasta
2. Jerzy Zieliński - Sekretarz Miasta
3. Bożena Szymczak - Skarbnik Miasta
4. Tadeusz Grzesik - Radca Prawny Urzędu Miasta
5. Mirosław Sienkiewicz - Komendant Straży Miejskiej w 

   Polkowicach
6. Dariusz Fułek - architekt
7. Barbara Misińska - Pełnomocnik Zarządu Powiatu ds. 

   przekształcenia SP ZOZ 
   Bolesławiec

8. Przedstawiciele kadry kierowniczej Urzędu Miasta, jednostek 
organizacyjnych gminy miejskiej i goście XXIV sesji

9. Prasa i Telewizja Lokalna „Azart-Sat” w Bolesławcu

 (Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2)

Przebieg sesji:

Ad 2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXIV sesji. 

Ustalony porządek obrad XXIV sesji radni otrzymali w zawiadomieniach, 
w terminie regulaminowym. 

Radna Grażyna Zbieg zaproponowała, aby w ustalonym porządku obrad 
zamienić kolejność punktów 10.7. i 7. 
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Radna  Grażyna  Zbieg  zaproponowała  także,  aby  debatę  nad  pkt  10.7. 
transmitować i przekazać społeczeństwu Bolesławca. 

Radny  Krzysztof  Pieszko  zaproponował,  aby  do  ustalonego  porządku 
obrad dodać dwa projekty uchwał, a mianowicie: w punkcie 10 Projekty uchwał 
Rady Miasta:
10.8. o zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 

stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i 
rozliczania  i  rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie 
Przewodniczącego Rady Miasta Bolesławiec z dnia 16 czerwca 2004 r.),

10.9. w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/174/04 z dnia 25 lutego 2004 r. o 
przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bolesławiec.

Radny  Krzysztof  Pieszko  zaproponował  także,  aby  w  przerwie  sesji 
odbyły  się  posiedzenia  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Finansów  oraz 
Komisji Infrastruktury, Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa. 

Radny Józef Pokładek poprosił o 5 minut przerwy. 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Przewodniczący  Rady  Miasta  poddał  pod  głosowanie  proponowane 
zmiany porządku obrad, które zostały przyjęte następująco:
-  przeniesienie  pkt  10.7.  w miejsce  pkt  7  –  wniosek odrzucony większością 
głosów,  tj.  13  głosami  „przeciw”,  przy  7  głosach  „za”  i  1  głosie 
„wstrzymującym się”,
- dodanie podpunktu 10.8. i 10.9. – wniosek przyjęty większością głosów, tj. 14 
głosami „za”, przy 6 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”.

Przewodniczący Rady Miasta poddał  pod głosowanie porządek obrad i 
stwierdził,  że  Rada  Miasta  przyjęła  porządek  obrad  XXIV  sesji,  z 
uwzględnieniem zaproponowanych zmian  - większością głosów, tj. 14 głosami 
„za”, przy 6 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”, w następującym 
brzmieniu:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Zapoznanie Rady z porządkiem obrad XXIV sesji.
3. Przyjęcie protokołu XXIII sesji Rady Miasta. 
4.  Sprawozdanie  z  wykonania  uchwał  Rady  Miasta  podjętych  na  sesji  8 

września 2004 r. 
5. Informacje:
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5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym,

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych w 
okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
7. Debata na temat utworzenia straży miejskiej w Bolesławcu.
8. Informacja Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu miasta za I 

półrocze 2004 r.
9.  Przyjęcie  informacji  Prezydenta  Miasta  o  przebiegu  wykonania  budżetu 

miasta za I półrocze 2004 r.
10. Projekty uchwał Rady Miasta:

10.1. o zmianie uchwały Nr XVI/160/04 Rady miasta Bolesławiec z dnia 29 
stycznia  2004  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację inwestycji pn.: „Rozbudowa i termomodernizacja budynku 
Gimnazjum Samorządowego Nr 3”,

10.2. o zmianie uchwały Nr XVI/161/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 
stycznia  2004  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację inwestycji pn.: „Termomodernizacja Miejskiego Przedszkola 
Publicznego Nr 8 i przystosowanie dla osób niepełnosprawnych”,

10.3. w sprawie ustalenia liczby przeznaczonych do wydania w 2005 roku 
nowych licencji na wykonywanie transportu drogowego taksówką,

10.4. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,
10.5.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Miejskiej 

Bolesławiec do Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej,
10.6.  w  sprawie  nawiązania  partnerskiej  współpracy  między  miastem 

Bolesławiec i miastem Czeska Lipa w Republice Czeskiej,
10.7. w sprawie wyrażenia opinii odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu 

Bolesławieckiego  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bolesławcu,

10.8. o zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania 
i  rozliczania  i  rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  – 
Obwieszczenie Przewodniczącego Rady Miasta Bolesławiec z dnia 16 
czerwca 2004 r.),

10.9. w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/174/04 z dnia 25 lutego 2004 r. o 
przystąpieniu  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Bolesławiec.

11. Sprawy organizacyjne.
11.1. Informacje bieżące dla Rady Miasta.
12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
13. Prezentacja koncepcji Centrum Kulturalno – Edukacyjnego w Bolesławcu.
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Następnie Prezydent Miasta Piotr Roman powrócił do sprawy transmisji 
sesji Rady Miasta w telewizji lokalnej. 

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Józef Pokładek,
2) radny Józef Burniak,
3) radny Hubert Prabucki,
4) radny Stanisław Szypulski.

Po długiej dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Małkowski 
stwierdził, że wniosku w sprawie transmisji obrad Rady Miasta nie może poddać 
pod głosowanie, ponieważ kwestia ta nie dotyczy porządku obrad sesji. 

Ad 3. Przyjęcie protokołu XXIII sesji Rady Miasta.

Zgodnie  ze  Statutem  Miasta  Bolesławiec  protokół  XXIII  sesji  Rady 
Miasta, odbytej w dniu 8 września 2004 r., był wyłożony do wglądu w Referacie 
Organów Gminy Miejskiej – oraz w czasie obecnej sesji. 

Protokół XXIII sesji  Rady Miasta, odbytej  w dniu 8 września 2004 r., 
został przyjęty bez zmian i poprawek.

Ad 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych na sesji 
8 września 2004 r.

Pisemne  sprawozdanie  na  w/w  temat  radni  otrzymali  przed  sesją,  w 
terminie regulaminowym. 

W/w  sprawozdanie  Rada  Miasta  przyjęła  większością  głosów,  tj.  14 
głosami  „za”  (7  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  do  akceptującej 
wiadomości. 

SPRAWOZDANIE – zał. nr 3

Ad 5. Informacje:

5.1.  Prezydenta  Miasta  o  ważniejszych  działaniach  podjętych  w  okresie 
międzysesyjnym. 
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Na w/w temat zabrał głos Prezydent Miasta Piotr Roman.

INFORMACJA – zał. nr 4

W dyskusji udział wzięli:

radna Grażyna Zbieg – jak długo będzie trwał remont Miejskiego Przedszkola 
Publicznego Nr 8? 

Prezydent Miasta Piotr Roman  – koniec prac remontowych planowany jest na 
grudzień br. 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada w/w informację przyjęła 
do akceptującej wiadomości. 

5.2. Przewodniczącego Rady Miasta o ważniejszych działaniach podjętych 
w okresie międzysesyjnym.

Powyższą informację przedstawił Przewodniczący Rady Miasta, który:
 - przypomniał, że komisje odbyły swoje posiedzenia 20, 22, 23 i 24 września 
br.,
- poinformował, że w związku z pismem Starosty Bolesławieckiego z dnia 19 
sierpnia  2004  r.  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu 
Opieki  Zdrowotnej  w  Bolesławcu  oraz  po  uzyskaniu  pozytywnych  opinii 
Komisji  Stałych  Rady  Miasta  odnośnie  projektu  uchwały  Rady  Powiatu 
Bolesławieckiego  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu 
Opieki Zdrowotnej w Bolesławcu, skierował pod obrady Wysokiej Rady projekt 
uchwały Rady Miasta w sprawie wyrażenia opinii odnośnie projektu uchwały 
Rady  Powiatu  Bolesławieckiego  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bolesławcu.

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta w/w informację 
przyjęła do akceptującej wiadomości. 

Ad 6. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.

Przewodniczący  Rady  Miasta  przypomniał,  że  zgodnie  z  §  40  Statutu 
Miasta  Bolesławiec  interpelacje,  zapytania  i  wnioski  radnych  winny  być 
składane na ręce Przewodniczącego Rady Miasta w formie pisemnej. 
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Następnie głos zabrali:

6.1. radny Jan Paździora
6.1.1.  sprawa  dotyczy  rozstrzygnięcia  interwencji  mieszkańców  miasta 
zamieszkałych  w  byłych  zasobach  mieszkaniowych  Zakładów  Górniczych 
„Konrad”, a mianowicie zwrotu kaucji mieszkaniowych. Poruszona sprawa ma 
dwa aspekty:
- pierwszy dot.  mieszkańców, którzy nabyli  mieszkania w 1996 r.  i  w latach 
następnych od władz miasta,
-  drugi  dot.  mieszkańców,  którzy  nabyli  mieszkania  od  byłych  Zakładów 
Górniczych „Konrad”,  tj.  do  grudnia  1995 r.,  przekazane  aktem notarialnym 
miastu Bolesławiec. 

ZAŁĄCZNIK NR 5

6.2. radny Bolesław Nowak
6.2.1. chciałbym zwrócić uwagę Pana Prezydenta i Państwa radnych na sprawę 
cmentarza  komunalnego  i  kilku  problemów  z  tym  związanych.  Bramki 
prowadzące  na  cmentarz  nie  są  zamykane  w  godzinach  wieczornych,  a 
ogólnodostępność cmentarza w godzinach nocnych sprzyja aktom wandalizmu. 
Natomiast w niedziele i święta zamknięta brama w znacznym stopniu ogranicza 
przejście  na  cmentarz  większej  niż  w  dni  powszednie  liczbie  osób 
odwiedzających  groby  swoich  bliskich.  Z  uwagi  na  powyższe  wnoszę  o 
rozpatrzenie kwestii zamykania bramek na cmentarz w godzinach wieczornych 
oraz otwarcia bramy głównej w niedziele i święta. 

Z cmentarzem komunalnym związany jest  również inny problem, otóż 
przygotowane przy cmentarzu miejsca parkingowe są zupełnie niefunkcjonalne 
z uwagi na bardzo wysoki krawężnik, uniemożliwiający w zasadzie wjazd na 
miejsca oznaczone do parkowania. Z mojej wiedzy wynika, iż niejednokrotnie 
kierowcy korzystający z tych miejsc parkingowych uszkodzili podwozie swoich 
pojazdów.  W  związku  z  tym  proszę  Pana  Prezydenta  o  interwencję  w  tej 
sprawie. 

6.2.2. mieszkańcy osiedla domków socjalnych przy ul. Kościuszki zwrócili się 
do mnie z prośbą, abym zainterweniował w sprawie zainstalowania w pobliżu 
ich osiedla wiaty na przystanku autobusowym oraz oświetlenia wspomnianego 
przystanku.  Przystanek ten  usytuowany jest  przy  bardzo ruchliwej  drodze,  a 
brak  jego dostatecznego oświetlenia  naraża  osoby  oczekujące  na  autobus  na 
duże niebezpieczeństwo.  Z przystanku tego w większości  korzystają  dzieci  i 
działkowicze z usytuowanych nieopodal ogródków działkowych. Kwestia ta jest 
bardzo istotna z uwagi na zbliżającą się porę zimową. Z uwagi na powyższe 
proszę  Pana  Prezydenta  o  pozytywne  rozpatrzenie  mojego  wniosku  i 
interwencję w tej sprawie. 
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6.2.3. wnioskuję o interwencję w sprawie zarośniętych ekranów wygłuszających 
przy  ul.  Wróblewskiego.  Rośliny  nieutrzymywane  w  należytym  stanie  w 
znacznym stopniu utrudniają przejście pieszym. W związku z tym zwracam się 
do Pana Prezydenta o wystąpienie w tej sprawie do stosownych służb. 

ZAŁĄCZNIK NR 6

6.3. radna Grażyna Zbieg
6.3.1. prosiłabym o informacje na temat kondycji spółek miejskich.

6.3.2.  proszę  także  o  informacje,  ile  i  komu  umorzono  podatek  od 
nieruchomości. 

ZAŁĄCZNIK NR 7

6.4. radny Stanisław Szypulski
6.4.1.  czy  prawdą  jest,  że  przed  Sądem Administracyjnym toczy  się  sprawa 
związana z planem zagospodarowania przestrzennego miasta, w której stroną 
jest Rada Miasta Bolesławiec? 

ZAŁĄCZNIK NR 8

6.5. radny Alojzy Skóra 
6.5.1. w imieniu mieszkańców ulic Konradowskiej i Kopernika oraz rodziców 
dzieci uczęszczających do SP nr 1 oraz działkowiczów „GWARKA” dziękuję 
służbom pracowniczym i Panu Prezydentowi Stasikowi za remont przejścia przy 
ul. Konradowskiej. 

6.5.2. mieszkańcy Bolesławca uczęszczający na cmentarz komunalny uprzejmie 
proszą  o  naprawę  schodów  między  kwaterami  i  wykonanie  barierek 
bezpieczeństwa  przy  schodach  o  dużym  kącie  nachylenia  (po  lewej  stronie 
cmentarza).  Proszą  również  o  poprawę  estetyki  w  ogólnodostępnych 
sanitariatach na terenie cmentarza. 

6.5.3. w związku z zakwalifikowaniem się Zespołu Pieśni i Tańca „Jutrzenka” 
na Międzynarodowy Festiwal Zespołów Folklorystycznych w Czerniowcach na 
Ukrainie (od 30 września do 5 października br.) członkowie zespołu uprzejmie 
proszą Pana Prezydenta i Wysoką Radę o dofinansowanie tego wyjazdu. Jako 
członek tego zespołu  dodam,  że  zespół  ma na  swoim koncie  4000 zł.  Wójt 
Gminy Bolesławiec przekazał 2000 zł, a sponsorzy 1500 zł. Razem – 7500 zł. 
Brakuje 1000 zł. O zasługach, 55-letniej tradycji zespołu i propagowaniu przez 
niego folkloru nie będę Państwu opowiadał, ponieważ każdy mieszkaniec ten 
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zespół  zna.  W  imieniu  własnym  i  członków  „Jutrzenki”  dziękuję  za  każde 
finansowe wsparcie.

ZAŁĄCZNIK NR 9

6.6. radny Krzysztof Pieszko
6.6.1.  w  imieniu  mieszkańców  ul.  Słowackiego  uprzejmie  proszę  o 
uporządkowanie zieleni, w tym drzew, przy ul. Słowackiego, na jej początku od 
ul. Polnej. Parkujące tam auta niszczą trawniki, a pochylające się drzewa budzą 
obawy o bezpieczeństwo pieszych i pojazdów. 

ZAŁĄCZNIK NR 10

6.7. radny Andrzej Czeczutka
6.7.1. ze względu na długość 2,5 km drogi Zabobrze proszę o zamontowanie 
jeszcze jednej wiaty przystankowej w środku Zabobrza. 

ZAŁĄCZNIK NR 11

6.8. radny Leszek Chudzik
6.8.1. na posesji przy ul. Narcyzów 23 oraz przy ul. Różanej 25 wybudowane są 
skrzynki  energetyczne typu ZK. Usytuowanie tych szafek utrudnia  wjazd do 
garażu  oraz  na  posesję.  Wnioskuję  o  przebudowanie  tych  urządzeń,  w  taki 
sposób, aby nie przeszkadzały właścicielom w/w posesji. 

6.8.2.  w  ubiegłym  roku  w  imieniu  mieszkańców  ul.  Morelowej  składałem 
wniosek o zamontowanie oświetlenia ulicy. Jaki jest stan zaawansowania prac? 
Jeśli  nic  nie  zostało  zrobione,  to  ponownie  wnioskuję  o  zamontowanie  w/w 
oświetlenia. 

ZAŁĄCZNIK NR 12

6.9. radny Lesław Śliwko
6.9.1. podczas ostatniej sesji Pan Prezydent użył sformułowania: „Myśleliśmy, 
że mamy w mieście tereny inwestycyjne. Nie mamy ich jednak.”
Proszę zatem o wyjaśnienie:
- jakie tereny były proponowane potencjalnym inwestorom? 
- jakie przyczyny powodują nieatrakcyjność oferowanych terenów?
- co zostało i zostanie przedsięwzięte, aby oferowane grunty były wystarczająco 
atrakcyjne dla potencjalnych inwestorów? 
- czy obecnie istnieje komórka lub zespół zajmujący się tym tematem?

ZAŁĄCZNIK NR 13
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6.10. radny Jarosław Kowalski
6.10.1. mieszkańcy zaplecza Sierpnia 80 -  restauracja „Starówka” (reprezentant 
p. Wiesława Piątek, zam. przy ul. Sierpnia 80 33/34 nr 6) - proszą o wycięcie 
drzewa  owocowego  –  dziko  rosnącej  śliwki,  która  w  okresie  owocowania 
zaśmieca zaplecze,  powodując zagrożenie dla bawiących się tam dzieci  (osy, 
pszczoły). 

6.10.2.  wnioskuję  o  wykonanie  śmietnika  z  zadaszeniem  w/w  zaplecza. 
Dzisiejszy widok jest bardzo wstydliwy - kontenery pojemników są poustawiane 
pod ścianą muru obronnego, porozrzucane śmieci, brak ładu. Wszystko to na tle 
sanktuarium. 

6.10.3. mieszkańcy i użytkownicy garaży przy ul. Podgórnej i  Karola Miarki 
proszą  o  umieszczenie  jednego  punktu  oświetleniowego.  Przez  ten  teren 
przechodzą mieszkańcy innych terenów, dzieci ze szkoły itd. Ostatnio doszło 
tam  do  kradzieży  samochodu.  W  tym  roku  wykonany  zostanie  projekt 
modernizacji  tego  miejsca.  Mieszkańcy  i  użytkownicy  garaży  proszą  o 
uwzględnienie tej prośby o ujęcie w w/w projekcie.  

ZAŁĄCZNIK NR 14

Ad 7. Debata na temat utworzenia straży miejskiej w Bolesławcu. 

Informację na powyższy temat radni  otrzymali  przed sesją,  w terminie 
regulaminowym (zał. nr 15).

Przewodniczący Rady Miasta przywitał Komendanta Straży Miejskiej w 
Polkowicach – Pana Mirosława Sienkiewicza wraz z zastępcą. 

Komendant przedstawił Wysokiej Radzie i wszystkim zebranym zasady 
funkcjonowania  straży  gminnych  na  przykładzie  Straży  Miejskiej  w 
Polkowicach oraz cenne dla dalszej dyskusji uwagi o charakterze ogólnym. 

W dyskusji udział wzięli:

1) Przewodniczący Rady Miasta Stanisław Małkowski,
2) radny Eugeniusz Kowalski,
3) radny Bolesław Nowak,
4) radny Jan Paździora,
5) radny Józef Pokładek,
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6) radny Stanisław Szypulski,
7) radna Grażyna Zbieg,
8) radna Irena Dul,
9) radny Krzysztof Pieszko,
10) radny Janusz Kozioł,
11) radny Andrzej Czeczutka,
12) radny Stanisław Andrusieczko,
13) radny Alojzy Skóra,
14) radny Józef Burniak.

Odpowiedzi  udzielił  Komendant  Straży  Miejskiej  w  Polkowicach  –  Pan 
Mirosław Sienkiewicz. 

Następnie głos zabrała Naczelnik Wydz. SO – Pani Krystyna Hodowana, 
która udzieliła radnym dodatkowych wyjaśnień.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Karol  Stasik  omówił  planowane  na  2005  r. 
wydatki Straży Miejskiej w Bolesławcu oraz zaapelował do radnych, aby dali 
Prezydentowi Miasta mozliwość egzekwowania prawa miejscowego.  
 

Przewodniczący Rady Miasta, na wniosek radnej Grażyny Zbieg, zamknął 
dyskusję,  stwierdzając,  że  Rada  Miasta  przyjęła  powyższą  informację  do 
akceptującej wiadomości. 

Ad  8.  Informacja  Prezydenta  Miasta  o  przebiegu  wykonania  budżetu 
miasta za I półrocze 2004 r.

Powyższą  informację  radni  otrzymali  w  formie  zarządzenia  nr  280/04 
Prezydenta  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  30  sierpnia  2004  r.  w  terminie 
regulaminowym.

ZARZĄDZENIE – zał. nr 16 

Informację Prezydenta Miasta o przebiegu wykonania budżetu miasta za I 
półrocze 2004 r. zreferowała Skarbnik Miasta Bożena Szymczak, przy pomocy 
pokazu multimedialnego.

Skarbnik Miasta Bożena Szymczak przedstawiła opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej.

OPINIA RIO – zał. nr 17 
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W dyskusji udział wziął radny Lesław Śliwko.

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 

Ad  9.  Przyjęcie  informacji  Prezydenta  Miasta  o  przebiegu  wykonania 
budżetu miasta za I półrocze 2004 r. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  12  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„wstrzymujących  się”  (3  radnych  nie  brało  udziału  w  głosowaniu),  przyjęła 
powyższą informację do akceptującej wiadomości. 

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 10. Projekty uchwał Rady Miasta:

10.1. o zmianie uchwały Nr XVI/160/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 
stycznia  2004  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację inwestycji pn.: „Rozbudowa i termomodernizacja budynku 
Gimnazjum Samorządowego Nr 3”,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.

 Rada Miasta, na wniosek radnego Stanisława Andrusieczko, postanowiła 
jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, podjęła uchwałę o zmianie 
uchwały Nr XVI/160/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 stycznia 2004 r. w 
sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 
„Rozbudowa i termomodernizacja budynku Gimnazjum Samorządowego Nr 3”.

UCHWAŁA NR XXIV/239/04 – zał. nr 18 

10.2. o zmianie uchwały Nr XVI/161/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 
stycznia  2004  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na 
realizację  inwestycji  pn.:  „Termomodernizacja  Miejskiego 
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Przedszkola  Publicznego  Nr  8  i  przystosowanie  dla  osób 
niepełnosprawnych”, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta, na wniosek radnej Grażyny Zbieg, postanowiła jednogłośnie, 
tj. 21 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, podjęła uchwałę o zmianie 
uchwały Nr XVI/161/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 29 stycznia 2004 r. w 
sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  na  realizację  inwestycji  pn.: 
„Termomodernizacja  Miejskiego  Przedszkola  Publicznego  Nr  8  i 
przystosowanie dla osób niepełnosprawnych”.

UCHWAŁA NR XXIV/240/04 – zał. nr 19

10.3. w sprawie ustalenia liczby przeznaczonych do wydania w 2005 roku 
nowych licencji na wykonanie transportu drogowego taksówką,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym. 

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Szypulskiego,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
ustalenia liczby przeznaczonych do wydania w 2005 roku nowych licencji na 
wykonywanie transportu drogowego taksówką.

UCHWAŁA NR XXIV/241/04 – zał. nr 20

10.4. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2004 r.,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.  
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Radny Hubert Prabucki zapytał, czy najpierw nie powinien być poddany 
pod  głosowanie  projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  Nr  XVI/163/04  Rady 
Miasta Bolesławiec z dnia 28 stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad 
oraz trybu udzielania i rozliczania i rozliczania dotacji przedmiotowych (t.j. – 
Obwieszczenie Przewodniczącego Rady Miasta Bolesławiec z dnia 16 czerwca 
2004 r.)?

Wyjaśnień udzieliła Skarbnik Miasta Bożena Szymczak. 

Powyższy  projekt  uchwały  zreferowała  Skarbnik  Miasta  Bożena 
Szymczak. 

Rada Miasta jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, podjęła uchwałę w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2004 r.

UCHWAŁA NR XXIV/242/04 – zał. nr 21

10.5.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  Gminy  Miejskiej 
Bolesławiec do Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej,

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.   

Rada  Miasta,  na  wniosek  radnego  Alojzego  Skóry,  postanowiła 
jednogłośnie, tj. 21 głosami „za”, odstąpić od referowania projektu uchwały. 

W dyskusji udział wziął radny Józef Burniak. 

Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Piotr Roman. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  13  głosami  „za”,  przy  6  głosach 
„przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”  (1  radny  nie  brał  udziału  w 
głosowaniu),  podjęła  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie 
Gminy Miejskiej Bolesławiec do Dolnośląskiej Organizacji Turystycznej. 

UCHWAŁA NR XXIV/243/04 – zał. nr 22

10.6.  w  sprawie  nawiązania  partnerskiej  współpracy  między  miastem 
Bolesławiec i miastem Czeska Lipa w Republice Czeskiej, 
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Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.    

Rada Miasta,  na wniosek radnego Stanisława Szypulskiego,  postanowiła 
większością  głosów,  tj.  19  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw” i  1  głosie 
„wstrzymującym się”, odstąpić od referowania projektu uchwały.     

Prezydent Miasta Piotr Roman poinformował, że umowa o partnerstwie 
prawdopodobnie zostanie podpisana w październiku br. 

Rada  Miasta  większością  głosów,  tj.  20  głosami  „za”,  przy  1  głosie 
„wstrzymującym  się”,  podjęła  uchwałę  w  sprawie  nawiązania  partnerskiej 
współpracy między miastem Bolesławiec i miastem Czeska Lipa w Republice 
Czeskiej. 

UCHWAŁA NR XXIV/244/04 – zał. nr 23

10.7. w sprawie wyrażenia opinii odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu 
Bolesławieckiego  w  sprawie  likwidacji  Samodzielnego  Publicznego 
Zespołu Opieki Zdrowotnej w Bolesławcu, 

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.    

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady Miasta Stanisław 
Małkowski. Poinformował, że Komisje Stałe Rady Miasta opowiedziały się za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, z wyjątkiem Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Jan Paździora,
2) radny Stanisław Szypulski,
3) radny Eugeniusz Kowalski,
4) radna Grażyna Zbieg,
5) radny Stanisław Andrusieczko,
6) radny Zdzisław Abramowicz,
7) radny Andrzej Czeczutka,
8) radny Józef Burniak,
9) radny Krzysztof Pieszko,
10) radny Hubert Prabucki.
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Odpowiedzi udzielili:

1) Przewodniczący Rady Powiatu Bolesławieckiego Jan Cołokidzi,
2) Dyrektor SP ZOZ Bolesławiec Dariusz Kłos,
3)  Pełnomocnik  Zarządu  Powiatu  ds.  przekształcenia  SP  ZOZ  Bolesławiec 

Barbara Misińska,
4) Prezydent Miasta Piotr Roman,
5) przedstawiciel firmy kapitałowej „FINRYAN”.

Radny Andrzej Czeczutka zwrócił uwagę, że w przedłożonym projekcie 
uchwały Rady Powiatu, gdzie w § 2 ust. 2 lit. a  jest mowa o chirurgii urazowo – 
ortopedycznej, należy uzupełnić zapis o chirurgię ogólną.

Rada Miasta przyjęła powyższą uwagę do akceptującej wiadomości.

Rada  Miasta  na  wniosek  Przewodniczącego  Stanisława  Małkowskiego 
postanowiła większością głosów, tj. 12 głosami „za”, przy 7 głosach „przeciw” i 
1  głosie  „wstrzymującym  się”  (1  radny  nie  brał  udziału  w  głosowaniu), 
pozytywnie  zaopiniować  projekt  uchwały  Rady Powiatu Bolesławieckiego w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w 
Bolesławcu. 

UCHWAŁA NR XXIV/245/04 – zał. nr 24

10.8. o zmianie uchwały Nr XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 
stycznia 2004 r., w sprawie szczegółowych zasad oraz trybu udzielania 
i  rozliczania  dotacji  przedmiotowych  (t.j.  –  Obwieszczenie 
Przewodniczącego  Rady  Miasta  Bolesławiec  z  dnia  16  czerwca 
2004 r.),

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.   

Rada  Miasta,  na  wniosek  Przewodniczącego  Rady  Miasta  Stanisława 
Małkowskiego,  postanowiła  większością  głosów,  tj.  19  głosami  „za”,  przy  1 
głosie  „przeciw”  i  1  głosie  „wstrzymującym  się”,  odstąpić  od  referowania 
projektu uchwały. 

Rada Miasta  większością  głosów, tj.  17 głosami „za”,  (  4 radnych nie 
brało  udziału  w  głosowaniu),  podjęła  uchwałę  o  zmianie  uchwały  Nr 
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XVI/163/04 Rady Miasta Bolesławiec z dnia 28 stycznia  2004 r.,  w sprawie 
szczegółowych zasad oraz trybu udzielania i rozliczania dotacji przedmiotowych 
(t.j.  –  Obwieszczenie  Przewodniczącego Rady Miasta  Bolesławiec z  dnia  16 
czerwca 2004 r.).

UCHWAŁA NR XXIV/246/04 – zał. nr 25

10.9. w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/174/04 z dnia 25 lutego 2004 r. o 
przystąpieniu  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Bolesławiec.

Przedmiotowy  projekt  uchwały  radni  otrzymali  w  terminie 
regulaminowym.   

Powyższy projekt  uchwały  zreferowała  projektantka  -  autorka  studium 
zagospodarowania przestrzennego Beata Kunkiewicz.

Rada Miasta  większością  głosów, tj.  18 głosami „za”,  (  3 radnych nie 
brało udziału w głosowaniu), podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVII/174/04 z dnia 25 lutego 2004 r. o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego miasta 
Bolesławiec.

UCHWAŁA NR XXIV/247/04 – zał. nr 26

Przewodniczący Rady ogłosił 10  minut przerwy,
a następnie wznowił obrady

Ad 11. Sprawy organizacyjne:

11.1. informacje bieżące dla Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że:
- kolejna sesja Rady Miasta Bolesławiec odbędzie się 27 października br.,
- do 5 października br. można składać wnioski w sprawie WPI,
- w Referacie Organów Gminy Miejskiej znajduje się szafa z przegródkami, w 

której umieszczane będą materiały na sesję dla radnych,
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- Sekretarz Miasta Jerzy Zieliński zwrócił się z prośbą do radnych, którzy mają 
adres poczty elektronicznej, aby przekazali go do Referatu Organów Gminy 
Miejskiej w celu przesyłania materiałów na sesję w formie elektronicznej,

- radna Irena Dul w imieniu Związku Bezrobotnych Powiatu Bolesławieckiego 
zaprosiła zebranych na festyn integracyjny, który odbędzie się 3 października 
br. 

 Ad 12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

Prezydent Miasta Piotr Roman

6.1.1.  dot.  zwrotu  kaucji  mieszkaniowych  –  chciałbym przypomnieć,  że jako 
jedno  z  niewielu  miast  w  Polsce  podjęliśmy  decyzję  o  wypłacie 
zwaloryzowanych  kaucji.  Natomiast  w  przypadku  mieszkań,  które  miasto 
nabyło w przeszłości, bazujemy na różnego rodzaju dokumentach, ponieważ są 
to różne sytuacje.

6.2.1.,  6.5.2.  dot.  cmentarza  komunalnego  –  przed  1  listopada  na  pewno 
wykonamy wiele  prac  porządkowych  związanych  z  infrastrukturą  na  terenie 
cmentarza. Mam tu na myśli także bramki.

6.2.2. dot. wiaty autobusowej  przy ul. Kościuszki,
6.7.1. dot. wiaty autobusowej przy ul. Zabobrze – jeśli chodzi o ul. Kościuszki, 
to przypomnę, że w zeszłym roku wybudowaliśmy tam drogę. Postawiony jest 
kolejny  przystanek.  Na  pewno  zostanie  to  wzięte  pod  uwagę,  ale  już  w 
przyszłym roku. Podobnie jeśli chodzi o ul. Zabobrze. 

6.2.3.  dot.  zarośniętych  ekranów  wygłuszających  przy  ul.  Wróblewskiego  – 
zwrócimy się do dyrekcji  dróg krajowych, ponieważ to ona odpowiada za te 
sprawy. 

6.3.2. dot.  umorzenia podatku od nieruchomości – mamy pełną przejrzystość 
działań urzędu miasta  w zakresie ogromnej ilości  różnego rodzaju decyzji,  a 
temu służy m.in. Biuletyn Informacji Publicznej, w którym te działania, w tym 
umorzenie  podatku  od  nieruchomości,  są  podawane.  Jeśli  chodzi  o  osoby 
fizyczne, ze względu na sytuację finansową podatnika, umorzenie dotyczyło 4 
osób na kwotę 539, 40 zł ogółem. Należność główna – 278 zł, a odsetki 261 zł. 
Jeśli  chodzi  o  osoby prawne, to  umorzono również opłatę  prolongacyjną dla 
kopalni piaskowca, ze względu na ważny interes podatnika, w kwocie 506,80 zł. 
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Co  do  umorzenia  zaległości  podatkowych,  to  w  dwóch  przypadkach  były 
umorzone odsetki za zwłokę w kwocie 11,10 zł i 260,50 zł. Największa kwota 
umorzenia dot. MZGM. Wynosi ona 33 tys. 671 zł. Wynikało to z kontroli NIK, 
gdzie  inspektor  nakazał  nam  naliczanie  podatku  od  nieruchomości  od 
pustostanu, który znajduje się między ul.  Zgorzelecką a ul.  Łokietka.  Trzeba 
było dokonać naliczenia tego podatku, a później jego umorzenia. To wszystkie 
umorzenia,  które  zostały  dokonane  do  28  września  br.  Informacje  na  temat 
umorzeń są także umieszczane na tablicy ogłoszeń zgodnie z art. 16 a ustawy o 
finansach publicznych. 

6.5.1. dot. podziękowań za remont przejścia przy ul. Konradowskiej – dziękuję 
za te podziękowania. Są one dla nas ważne, ponieważ wskazują na to, że radni 
doceniają wysiłek nasz i pracowników. 

6.5.3.  dot.  zespołu  „Jutrzenka” –  postaram się  przekazać  niewielkie  środki. 
Będziemy  chcieli  to  zrealizować  ze  środków  przeznaczonych  na  promocję. 
Najczęściej dajemy materiały promocyjne miasta. Nie chcielibyśmy natomiast 
wyręczać  gmin,  powiatu  w  finansowaniu  przejazdów.  Często  jest  to  kwota 
kilkunastu  tys.  zł.  Gdy  dotarł  do  nas  wniosek  zespołu  „Jutrzenka”  i 
przeczytaliśmy, że chodzi o 14 tys. zł, to przyznam szczerze, że odpowiedź była 
na  „nie”.  Okazało  się,  że  zespołowi  udało  się  zebrać  te  środki  i  w  takim 
przypadku rzecz jest godna poparcia. Tym bardziej, że będą mogli nasz folklor 
zobaczyć na Ukrainie. Samorząd powinien się w to włączać. 

6.6.1. dot.  uporządkowania zieleni przy ul.  Słowackiego – będziemy kończyć 
remont GS Nr 3 od zewnątrz. Trzeba będzie pomyśleć o tym, aby w ramach 
robót bieżących przyciąć tę zieleń. Jeżeli są tam drzewa do usunięcia, to trzeba 
je będzie usunąć.

6.8.1. dot. skrzynek energetycznych – przestawienie skrzynek energetycznych to 
ogromny problem i koszt. Najczęściej jest to zadanie, które nie należy do gminy 
miejskiej. W tej dziedzinie mieliśmy już kilka sporów. Specjalistą w rozmowach 
z ludźmi, którzy żądają od nas przeniesienia skrzynek energetycznych, stał się 
Pan Prezydent Stasik. Często żądania te są uzasadnione, ale nie ukrywam, że my 
się  przed  tym  bronimy,  ponieważ  uważamy,  że  jest  to  zadanie  zakładów 
energetycznych. 

6.9.1. dot. terenów inwestycyjnych w mieście – problem terenów pod inwestycje 
w naszym mieście jest bardzo poważny. Nie chciałbym, aby było to odebrane 
jako  wystąpienie  polityczne.  Gdybyśmy byli  dzisiaj  w  innej  sytuacji,  gdyby 
wykonano kilka czynności, których nie wykonano przez 14 lat: nie wykupiono, 
nie skomunalizowano terenów, które mogły się nadawać pod inwestycje; mamy 
z  tym  ogromne  problemy,  ponieważ  teren  pomiędzy  ul.  Modłową  a  ul. 
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Kościuszki,  nie  dość,  że  jest  własnością  Agencji  Nieruchomości  Rolnych,  to 
jeszcze Agencja  Nieruchomości  Rolnych ze względu na dokonaną zmianę w 
planie  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  w  poprzedniej  kadencji, 
zażyczyła sobie takich cen za te grunty, że budżet miasta nie wytrzymałby tego. 
Można powiedzieć, że tam za niewielki grunt trzeba byłoby zapłacić więcej niż 
to, co chcemy dopłacić do szpitala. Druga rzecz – nie uzbrojono działek. Nie 
zapisano  w  planach  zaopatrzenia  w  energię  tego,  że  na  tych  terenach  jest 
potrzebna ogromna moc energetyczna. W związku z tym nie mamy argumentów, 
aby rozmawiać z zakładami energetycznymi,  żeby zechcieli  ze swojej  strony 
sfinansować  postawienie  GPZ-u,  który  kosztować  może  nawet  kilkanaście 
milionów zł. Na to budżetu miasta nie stać. Następna rzecz – należało starać się 
o stworzenie specjalnej strefy ekonomicznej.  Były takie możliwości. Niestety 
nie zostało to zrealizowane. Dlatego na terenie specjalnej strefy ekonomicznej w 
Nowogrodźcu  może  się  wybudować  potężna  firma  „BAUER”,  która  była  w 
gminie wiejskiej, była u nas. Okazało się, jednak, że strefa ekonomiczna jest dla 
nich  bardziej  pociągająca,  niż  to  co  możemy  my  zaproponować.  Obecnie 
staramy  się  przenieść,  czy  też  odzyskać,  część  strefy  z  Polskiej  Agencji 
Inwestycji  Zagranicznych  przy  współudziale  Ministerstwa  Gospodarki  i 
umieścić ją w Bolesławcu. Tylko to już nie są te czasy. W tej chwili musimy 
mieć inwestora, który zadeklaruje, że zainwestuje co najmniej 42 mln euro i 
zatrudni ponad 500 osób. Przeniesienie tej strefy bez inwestora jest w chwili 
obecnej niemożliwe. Tym bardziej, że po wejściu do UE Bruksela sprzeciwia się 
wszelkiego  rodzaju  udogodnieniom  podatkowym,  które  Polska  stwarza 
inwestorom. 

6.10.1.  dot.  wycięcia drzewa owocowego –  wycięcie  drzewa owocowego nie 
wymaga zezwolenia, więc sprawa jest prosta – trzeba je usunąć. 

Z-ca Prezydenta Miasta Karol Stasik 

6.1.1.  dot.  zwrotu  kaucji  mieszkaniowych  –  w  MZGM  jest  zestawienie 
wpłaconych  kaucji  mieszkaniowych.  Przy  przekazywaniu  mieszkań  przez 
Zakłady Górnicze „Konrad” do gminy część kaucji zostało wpłaconych przez 
ten  zakład.  Wszyscy  mieszkańcy,  którzy  są  umieszczeni  w  tym zestawieniu 
mogą  liczyć  na  zwrot  kaucji  na  obowiązujących  zasadach.  Jeżeli  nie  ma 
dowodów  na  to,  że  kaucja  została  gminie  przekazana,  to  gmina  nie  ma 
obowiązku zwracania czegoś, czego nie otrzymała. Poprzednia informacja była 
taka,  że  należy  zwrócić  się  w  tej  sprawie  do  następcy  prawnego  Zakładów 
Górniczych „Konrad”, czyli do KGHM. Budzi to kontrowersje, wiec inną drogą 
jest droga sądowa. 
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6.2.1. dot. cmentarza komunalnego – ustosunkuję się do części interpelacji dot. 
parkingu.  Pożytki  z  tego  pobiera  także  właściciel,  którym jest  powiat,  więc 
zwrócimy się do niego w tej sprawie. Trzeba będzie dostosować krawężniki do 
odpowiednich norm. Skierujemy do Pana Starosty pismo w tej sprawie. 

6.2.2. dot. wiaty autobusowej  przy ul. Kościuszki,
6.7.1. dot. wiaty autobusowej przy ul. Zabobrze – spróbujemy wprowadzić to 
zadanie do projektu i jeśli Państwo radni zadecydują, to wiata ta zostanie w nim 
uwzględniona. Podobnie jeśli chodzi o ul. Zabobrze.  

6.2.3. dot. zarośniętych ekranów wygłuszających przy ul. Wróblewskiego – dwa 
tygodnie temu wysłaliśmy pismo w tej sprawie. Na razie skutków nie ma, ale 
prośbę ponowimy. 

6.8.1. dot. skrzynek energetycznych – sprawa wygląda tak, że właściciel gruntu i 
właściciel skrzynek muszą się dogadać. Skrzynki były wykonane przez miasto, 
zostały przekazane zakładowi energetycznemu i to on jest ich właścicielem. My 
nie jesteśmy stroną w tym sporze. 

6.8.2.  dot.  oświetlenia  przy  ul.  Morelowej –  tam  trzeba  wykonać  drogę  i 
oświetlenie.  Najprościej  będzie  zrobić  projekt  jednego i  drugiego.  Temat  ten 
będziemy rozważać przy okazji  konstrukcji  budżetu na przyszły rok i  wtedy 
wrócimy do tematu.  

6.9.1. dot. terenów inwestycyjnych w mieście – są tereny, które obecnie obejmują 
obszar łącznie 50 ha. W części są one własnością gminy miejskiej i w części 
Agencji Nieruchomości Rolnych. Kilka działek, o łącznej powierzchni ok. 10 
ha,  stanowią  przyzwoicie  opracowaną  ofertę  inwestycyjną.  Jest  ona 
umieszczona m.in. we Wrocławskiej Agencji Rozwoju Regionalnego, Urzędzie 
Wojewódzkim,  na  stronach  internetowych  UM.  Są  tam  omówione  sprawy 
związane z własnością gruntu. Jak Państwo wiecie, budujemy drogę łączącą ul. 
Kościuszki  z  ul.  Modłową,  czyli  budujemy  sieć  drogową  do  tych  terenów 
inwestycyjnych. Teren oznaczony nr 4 przewidziany jest do uzbrojenia w sieć 
kanalizacyjną w ramach ISPA. Uzupełniamy projekty o uzbrojenie całego tego 
terenu w sieć wodociągową. Jeśli chodzi o gaz, to z tym też nie ma problemu. 
Największy problem jest z prądem, ponieważ maksymalna moc, którą można 
tam dostarczyć wynosi 2 MW. Po drugiej  stronie ul.  Modłowej, za PKS-em, 
jesteśmy w trakcie przygotowywania tzw. Bolesławieckiej Strefy Przemysłowej, 
która łącznie obejmowałaby 130 ha. 60 ha z tych 130 ha to wyłącznie tereny 
gminy miejskiej.  Po  wykupie  przeznaczymy ten  teren  na  cele  przemysłowe. 
Będzie to atrakcyjna oferta dla każdego inwestora. 
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6.10.1. dot. wycięcia drzewa owocowego –  skierujemy sprawę do MZGM- u, 
który wytnie to drzewo w imieniu gminy miejskiej. 

6.10.2. dot. wykonania śmietnika z zadaszeniem – zwrócimy się w tej sprawie do 
TBS-u, który jest zarządcą.         

6.6.1.  dot.  uporządkowania  zieleni  przy  ul.  Słowackiego –  dokonamy  wizji 
lokalnej i uporządkujemy ten teren.

Dyrektor ds.  inwestycyjnych i  ochrony środowiska w MZGK Władysław 
Bakalarz

6.2.1.,  6.5.2. dot.  cmentarza komunalnego –  MZGK jako zarządca cmentarza 
komunalnego prowadzi tę działalność w godz.  800   -  1600 od poniedziałku do 
soboty. Z przyczyn organizacyjnych trudną sprawą jest zamykanie cmentarza, 
np.  o  godz.  2200.  Kiedy próbowałem zorientować się,  jak inni  radzą  sobie  z 
takim problemem, dowiedziałem się,  że cmentarze są raczej  ogólnodostępne. 
Główna  brama  dojazdowa  (z  tyłu  cmentarza)  zamykana  jest  po  godz.  16. 
Natomiast  wszystkie  bramki  boczne  są  otwarte  całodobowo.  Na  terenie 
cmentarza  są  dwie  toalety.  Jedna  z  nich,  ogólnodostępna,  czynna  jest 
całodobowo. Dowiedziałem się, że jest ona sprzątana codziennie. Rzeczywiście 
jej  stan  nie  jest  najlepszy.  Zostanie  ona  pomalowana  i  ogólnie  odświeżona. 
Druga z toalet jest  standardowo wyposażona (ciepła woda, kafelki).  Jest ona 
czynna w godzinach urzędowania biura zakładu usług pogrzebowych, czyli od 
800 do 1600.  Klucz znajduje się u kierownika tego zakładu. Do dnia 1 listopada br. 
schody  zostaną  wyrównane  i  zamontowane  przy  nich  będą  barierki 
bezpieczeństwa.

 Radca Prawny Krystyna Miadziołko

6.4.1. dot. sprawy związanej z planem zagospodarowania przestrzennego miasta 
– przed Sądem Administracyjnym nie toczy się postępowanie, w którym stroną 
jest  Rada  Miasta  Bolesławiec,  ponieważ  Rada  Miasta  nie  może  być  stroną 
takiego  postępowania.  Natomiast  przed  Wojewódzkim  Sądem 
Administracyjnym we Wrocławiu toczy się postępowanie ze skargi Polskiej Unii 
Gospodarczej. Skarga została złożona do Naczelnego Sądu Administracyjnego 
we  Wrocławiu  jeszcze  w  listopadzie  2001  r.  Na  skutek  zmiany  organizacji 
sądownictwa administracyjnego sprawa ta jest w tej chwili rozpatrywana przez 
Wojewódzki  Sąd  Administracyjny  we  Wrocławiu.  Jednakże  stroną  tego 
postępowania jest Gmina Miejska Bolesławiec. 
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Następnie Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że Rada Miasta uznała 
udzielone odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski za wystarczające.

Ad  13.  Prezentacja  koncepcji  Centrum  Kulturalno  –  Edukacyjnego  w 
Bolesławcu. 

Koncepcję  Centrum  Kulturalno  –  Edukacyjnego  w  Bolesławcu 
zaprezentował architekt  Dariusz Fułek przy pomocy pokazu multimedialnego 
(zał. nr 27). 

W dyskusji udział wzięli:

1) radny Józef Pokładek,
2) radny Jan Paździora,
3) radny Stanisław Szypulski.

Wyjaśnień udzielili:

1) architekt Dariusz Fułek,
2) Z-ca Prezydenta Miasta Andrzej Chodyra. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta zamknął 
XXIV sesję Rady Miasta Bolesławiec.

Protokołowała:

Małgorzata Majdańska

MM/MM
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